
Перша заступниця голови Комітету з питань гуманітарної та 
інформаційної політики, член Тимчасової спеціальної комісії 
Верховної Ради України з питань правового статусу ветеранів 
війни. Входить до складу депутатської групи «За майбутнє». 

Facebook: Ірина Констанкевич – офіційна сторінка

ЗВІТУЮ ПЕРЕД 
СВОЇМИ ВИБОРЦЯМИ 
грудень 2019 року

КОНСТАНКЕВИЧ ІРИНА МИРОСЛАВІВНА –
народний депутат України IX скликання. 
Обрана вдруге у виборчому окрузі №23.

ВИСТУПИ ТА 
БРИФІНГИ У ВР, 

ТЕЛЕЕФІРИ
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 2527 «Про внесення змін до Закону України 
«Про статус народного депутата України» в 
частині застосування народним депутатом 
України електронного цифрового підпису»;  

 2542 «Про внесення змін до додатка до 
Постанови Верховної Ради України «Про 
відзначення пам’ятних дат і ювілеїв у 2020 
році»;

 2588 «Про внесення змін до деяких 
законодавчих актів України щодо 
забезпечення діяльності музеїв закладів 
вищої освіти»; 

 2599 «Про внесення змін до Постанови 
Верховної Ради України «Про утворення 
Тимчасової спеціальної комісії Верховної 
Ради України з питань правового статусу 
ветеранів війни»;

 2672 «Про стан соціального захисту дітей 
та невідкладні заходи, направлені на захист 
прав дитини в Україні»;

 2693 «Про медіа». 

  ЗАРЕЄСТРОВАНИХ 
ЗАКОНОПРОЄКТІВ

ЗУСТРІЧІ З 
ВИБОРЦЯМИ 

ОСОБИСТІ ПРИЙОМИ ГРОМАДЯН

ЗАПИТИ, 
ЗВЕРНЕННЯ, 

ЛИСТИ
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 (В ТОМУ ЧИСЛІ У СПІВАВТОРСТВІ)
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Зустріч у Верховній 
Раді зі студентами 
юридичного факультету 
Східноєвропейського 
національного університету 
ім. Лесі Українки  

Вручення почесної 
відзнаки у галузі 
позашкільної освіти за 
законодавчий захист прав 
дітей на позашкільну 
освіту, діяльність закладів 
позашкільної освіти під 
час презентації досягнень 
та перемог позашкільної 
освіти у 2019 році 

Участь та виступ під час 
ІІІ Українського Жіночого 
Конгресу 

Привітання з новорічно-різдвяними святами  одиноких 
людей, які перебувають у стаціонарному відділенні 
терцентру соціального обслуговування Любешівської 
селищної ради, що в с. Бучин, та Старочорторийському 
відділенні стаціонарного догляду для постійного 
проживання, що у Маневицькому районі; членів 
Братства ветеранів ОУН-УПА Волинського краю імені 
полковника Клима Савура; сімей, чиї рідні зникли 
безвісти в зоні АТО/ООС, захищаючи Україну.

Ознайомче засідання 
депутатської групи 
міжпарламентських 
зв’язків із Францією

Вибори голови та депу-
татів ради новоствореної 
Сошичненської об’єднаної 
територіальної громади. 
Головою ОТГ обрано по-
мічницю народного депу-
тата Світлану Сидорук. 

Зустріч із сільськими голо-
вами, керівництвом Ка-
мінь-Каширського району, 
громадою с. Сошичне

Відзначення учнів шкіл  
23 округу, переможців об-
ласного конкурсу креатив-
них ідей серед школярів 
«Зробимо Волинь кращою»

У 23 окрузі

Зустріч представників 
групи дружби з 
міжпарламентських 
зв’язків з Королівством 
Норвегія з Надзвичайним 
і Повноважним Послом 
Королівства Норвегія в 
Україні паном Уле Тер’є 
Хорпестадом

Участь у Днях 
парламенту на Волині в 
рамках Програми USAID 
РАДА
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Топ-5 тем грудня

У грудні під час роботи Ко-
мітету з питань гуманітарної та 
інформаційної політики тема 
щодо покращення соціального 
становища дітей в Україні ста-
ла однією з головних.

Соціальний 
захист дітей 

Паліативні 
хворі 

Приватизація торфопереробних 
підприємств

1

2

3

Комітет напрацював проєкт По-
станови Верховної Ради України «Про 
соціальне становище дітей та невід-
кладні заходи з удосконалення діяль-
ності захисту прав дитини в Україні». 
Документ передбачає впровадження 
ефективних заходів, належне дотри-
мання чинного законодавства щодо 
покращення соціального захисту 
дітей. 

Деякі статистичні дані
 На майже 6 млн осіб, 

тобто на 40%, скоротилася 
чисельність дітей за роки 
незалежності України.

 Кожна п’ята дитина не має 
юридично визначеного батька. 

 Поліцейські ювенальної 
превенції виявили 27 331 
адмінправопорушення за 
невиконання батьками або 
особами, що їх замінюють, 
обов’язків щодо виховання 
дітей. 

 В Україні 69,4 тисячі дітей-
сиріт та дітей, позбавлених 
батьківського піклування. 

 З 800 ОТГ лише у чверті 
створено відповідні служби у 
справах дітей.

 На одного соціального 
працівника припадає чотири 
тисячі населення, при цьому 
він має невисоку зарплату 
і є питання із технічним 
забезпеченням.

 За станом на 01.12.2019 
статус дитини, яка 
постраждала внаслідок 
воєнних дій та збройних 
конфліктів, надано 37 876 
дітям.

Щороку близько 600 тисяч пацієнтів у нашій державі потре-
бують паліативної допомоги, серед них 17 тисяч – діти.

Прибуткове державне під-
приємство «Волиньторф» 
виставлено на приватизацію, 
про що свідчить наказ Фонду 
державного майна України, ви-
даний у листопаді 2019 року.

Ситуація з паліативними хворими в 
Україні не відповідає нормативам, які є 
у світі. На мільйон населення має бути 
100 ліжок для таких людей. У нашій 
державі цього не забезпечено. Про це 
під час брифінгу у Верховній Раді за-
значила депутат від групи «За майбут-
нє» Ірина Констанкевич, яка увійшла 
до міжфракційного об’єднання «За 
гідне життя паліативних хворих».

«Паліативна допомога – це питання 

про право гідно жити, гідно померти і 
загалом це питання гідності. Донедав-
на воно не було предметом комунікації 
та обговорення. Статистика була дале-
кою від правдивої. Навіть зараз дані 
МОЗ не відповідають реальному стану 
справ. Як розв’язати цю проблему? 
Це питання й законодавчого регулю-
вання – і ми як депутати долучимося 
до цього процесу», – наголосила Ірина 
Констанкевич.

Чим керувався уряд під час  
ухвалення такого рішення саме щодо 
цього підприємства – пояснення від 
міністра розвитку економіки, торгівлі 
та сільського господарства України 
Тимофія Милованова поки немає. 

 «Мене тривожить доля ДП «Во-
линьторф». Воно прибуткове і забез-
печує наповнення місцевих бюдже-
тів. Такі заяви створюють високий 
соціальний рівень напруги у Приліс-
ненській громаді, де розташоване 
підприємство. Поділяю позицію тру-
дового колективу «Волиньторфу» та 
керівників Прилісненської ОТГ щодо 

недопущення приватизації прибутко-
вого підприємства. Окрім того, 64% 
установ соціальної і бюджетної сфери 
Волині опалюються торфобрикетом 
ДП», – наголошує Ірина Констанкевич. 

Додамо, що вона неодноразово 

скеровувала депутатські запити та 
звернення щодо захисту ДП «Во-
линьторф», зокрема щодо виділення 
площ під видобуток торфу, недопу-
щення приватизації держпідприєм-
ства. 
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Дороги Волинi4
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Ірина Констанкевич разом з 
волинськими колегами-нарде-
пами Ігорем Гузем та Вячесла-
вом Рубльовим обговорили під 
час зустрічі з головою Держав-
ного агенства автомобільних 
доріг України Олександром 
Курбаковим проблемне питан-
ня ремонту доріг Волині. 

Зокрема Ірина Констанкевич 
наполягала на розв’язанні питання 
щодо капітального ремонту доро-
ги Р-14 Луцьк – Ківерці – Маневичі 
– Любешів – Дольськ, яка веде 
до кордону з Білоруссю, а також 
територіальних доріг загального 
користування державного значен-
ня Камінь-Каширського, Ківерців-
ського, Маневицького та Любе-
шівського районів. Серед них: 
Т-03-08 на ділянці Камінь-Ка-
ширський – Любешів, Т-03-11 на 
ділянці Седлище – Камінь-Ка-
ширський, Т-18-02 на відрізку 
автошляху Мала Осниця – Велика 
Осниця – Красноволя – Колки.

Ірина Констанкевич запропону-
вала на здійснення капітального 
ремонту дороги Р-14 передбачи-
ти фінансування у розмірі 100 млн 
грн упродовж певного періоду. А 
також включити Р-14 та зазначе-

ні вище територіальні дороги до 
Державної цільової економічної 
програми розвитку автомобільних 
доріг загального користування 
державного значення на 2018-
2022 роки.

Закон про медіа 5

Чимало законів, які регламентують медіасферу, застаріли. Саме 
тому Комітет з питань гуманітарної та інформаційної політики 

розробив новий законопроєкт «Про медіа».

Документ передбачає забезпе-
чення реалізації прав на свободу 
поглядів та отримання достовірної 
інформації методом співрегулю-
вання інформаційної і медійної 
галузей.

Головним органом, який буде 
здійснювати нагляд за медіарин-
ком, запропоновано визначити 
Національну раду з питань ТБ і 
радіомовлення. Цей орган буде 
реєструвати медіа, зокрема й 
онлайн-ЗМІ, а також скасовувати-
ме реєстрацію медіа, діяльність 
якого порушує закон. 

Ліцензуванню мають підлягати 
суто ті мовники, які використову-
ють радіочастотний ресурс для 
наземного мовлення – FM-радіо і 
мовлення, відоме як Т2. 

Документом також встановлю-
ються заходи реагування та санк-
ції за порушення законодавства в 
медійній сфері.

Окремий розділ законопроєкту 
визначає обмеження, пов’язані зі 
збройною агресією. 


